
Zápis č. 13 
ze  zasedání zastupitelstva  obce Služátky konaného dne 2. 3.  2012 ve Služátkách čp. 8 -  
 místnost obecního úřadu.   
 
Zahájení zasedání dne 2. 3. 2012 v 19.00 hod. 

 
Počet přítomných členů dle prezenční listiny, tj. 7 členů ZO 
Hosté: 6 (předseda a členové „Klubu labužnických pohodářů) 
 
Starosta  přivítal přítomné členy ZO a zahájil zasedání ZO: 

a) Konstatoval řádné svolání zastupitelstva obce a podle počtu přítomných členů ZO, že 
zasedání je usnášení schopné, dále seznámil členy zastupitelstva s tím, že proti 
minulému zápisu nebyly vzneseny námitky.  

b)  Určení ověřovatelů: 
Starosta navrhl ověřovatele zápisu: p. Rut  a p. Chlad 
pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 
c) Schválení programu jednání ZO : 
Starosta přečetl  navržený program jednání a požádal o  jeho o případné  doplnění. 
Doplnění programu nebylo požadováno, a proto bylo hlasováno o tomto návrhu 
programu: Dále bylo hlasováno o tomto návrhu programu:  

Návrh programu:  

1.      Smlouva o výpůjčce obecních prostor (Služátecká bašta). 
2.       Pohádkový les.  
3.       Záměr prodeje obecních pozemků: parcely číslo 394/4 (253 m2), k.ú. Služátky. 
4.       Návrh závěrečného účtu obce, závěry z kontrol. 
5.       Rekonstrukce objektu hasičské zbrojnice- výběr dodavatele. 
pro 7,  proti 0 , zdržel se 0 – program schválen 

Jednání ZO dále pokračovalo dle schváleného programu. 
 
1) Smlouva o výpůjčce obecních prostor (Služátecká bašta) 
Starosta seznámil členy ZO o jednání s „Klubem labužnických pohodářů“, seznámil se situací 
činnosti klubu (smlouva o výpůjčce obecních prostor v přízemí budovy OÚ). 

- p. Franta uvedl, že má sloužit především služáteckým občanům, proto zastupitelstvo 
souhlasilo s bezplatným užíváním obecních prostor, dále by v klubu měl být 
angažován někdo ze Slučátek, např. p. Rutová, která zde již pracovala a dobře, 

- p. Rutová by ráda nadále činnost v klubu zajišťovala a nevadila by jí ani pomoc p. 
Trhařovi, 

- p. Havel (předseda klubu) toto už dříve navrhoval, aby  se p. Rutová v činnosti klubu 
angažovala, 

- starosta požaduje, aby vedení klubu připravilo pro obec vyúčtování, přičemž je 
prioritní, aby obec fungovala jako dříve, 

- p. Fritschová navrhuje sledování nákladů spojených s provozem činnosti klubu (voda, 
teplo, el. energie), aby v rámci dobrých vztahů bylo zřejmé kolik do této činnosti obec 
přispívá, 

- p. Franta uvádí, že by se měl klub podílet na rozvoji obce, např. v rámci pořádání 
Pohádkového lesa, když může svoji činnost realizovat zdarma, tak by měl navrhnout, 
co za to pro obec udělá, 

- p. Rut dodává, že předseda klubu by měl být k obci vstřícnější i finančně, 
- starosta navrhuje se dopředu domluvit na Pohádkovém lese, protože by byla škoda 

tuto hojně navštěvovanou akci nepořádat, 



- člen klubu dodává, že členství v klubu mají i občané ze Světlé n. S., 
- p. Franta se ptá, kdo ze Světlé bude chodit na brigády do Slučátek, jakým způsobem se 

chtějí světelští ve Služátkách angažovat?, 
- starosta míní, že pokud budou splněny podmínky, může klub ve Služátkách i nadále 

fungovat bezplatně a navrhuje, aby vedení klubu do týdne předložilo zprávu o činnosti 
klubu, 

  
 Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo souhlasí s pokračováním smlouvy o výpůjčce uzavřené s „Klubem 
labužnických pohodářů“ beze změn. 

pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 – schváleno 
 
2) Pohádkový les.  
Starosta předložil zastupitelstvu ke zvážení, zda pokračovat v přípravách na pohádkový les, 
který by se měl konat 9. 6. 2012. Členové ZO pokládají za dobré pokračovat v přípravách.  
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo potvrzuje konání akce „Pohádkový les“ dne 9. 6. 2012. 
       pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 – schváleno 
 
3) Záměr prodeje obecních pozemků: parcely číslo 394/4 (253 m2), k.ú. Služátky. 
Starosta informoval zastupitelstvo, že při zveřejnění záměru prodeje obecních pozemků podél 
staré cesty v Josefodole bylo opomenuto ve výčtu uvedených pozemků uvést pozemek p. č. 
394/4 o výměře 253 m2.  Po ověření na pozemkové mapě se jedná o cíp pozemku mezi 
„starou cestou“ a železniční tratí v Josefodole, který navazuje a tvoří celek ke zveřejněnému 
záměru prodeje pozemků p. č.: 394/3 (503 m2),  410/2 (343 m2),  410/1 (1873 m2), vše k.ú. 
Služátky . 
 

Návrh usnesení: 
1) Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje obecního pozemku parcely číslo 394/4 
(253 m2). 
2)   V rámci transparentnosti a perfektnosti zastupitelstvo potvrzuje zveřejnění  záměru 
prodeje celku obecních  pozemků, který tvoří: parcely číslo 394/3 (503 m2), 394/4 (253 
m2), 410/2 (343 m2),  410/1 (1873 m2), vše k.ú. Služátky . 
      pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 – schváleno 
 

. 4) Návrh závěrečného účtu obce, závěry z kontrol . 
Starosta informoval členy ZO o závěrech z kontroly Úřadu práce v Havl. Brodě ohledně 
čerpání dotace na veřejně prospěšné práce – v pořádku. Dále informoval o provedeném  
auditu hospodaření obce za rok 2011 – zpráva bez výhrad.  
Návrh závěrečného účtu obce za rok 2011 vykazuje přebytek hospodaření ve výši 348 tis. Kč 
a to i přesto, že v loňském roce jsme z rozpočtu dopláceli nehrazené faktury z roku. Návrh 
závěrečného účtu obce zveřejníme na úřední desce obecního úřadu, aby se k němu mohli 
občané vyjádřit a na příštím zastupitelstvu bude závěrečný účet schválen spolu se zprávou  
o hospodaření. 

 
5) Rekonstrukce objektu hasičské zbrojnice- výběr dodavatele. 

Starosta informoval zastupitele, že k provedení stavebních prací oslovil firmy schválené na 
minulém zastupitelstvu (ing. Pavlík Olešnice, Pazderka Zboží, Dušátko Světlá, Vašák 
Sázavka). Pro stanovení nabídkové ceny si přebírají na OÚ kopie projektové dokumentace. 



Dále byla nabídka na zhotovitele prací rekonstrukce a nástavba hasičské zbrojnice zveřejněna 
na webové stránce obce.  

 
 
 
 
 

Ověřovatelé: ………………………                                starosta:…………………..                                                                     
                       …………………. 
 
zapsala: Fritschová                                                 Ve Služátkách dne  8. 3. 2012 
 

 


